
BRM-0063-3/2/03 Pro tokó lNr2 /03
z posiedzenia Komisji Oéwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej

w Jpdrzejowie z dnia 30 stycznia 2003 r.

Na posiedzeniu obecni byli czlonkowie Komisji wg listy obecno$ci. Nieobecny radny
Andrzej Hatny - nie usprawiedliwial swojej nieobecnoSó u Przewodnicz4cej Kornisji. Ogólem
wg listy obecnoéci czlonków Komisji bior4cych udzial w posiedzeniu 7 na stan 8. Lista
obecnosci w zal4czeniu.

Kol. Jan Zigbiúski odczytal protokol z posiedzenia Komisji w dniu 23.01.2003 r. do
którego treÉci wniosla zastrzeíenie kol. Ewa Ptasznik poniew'az, zostal pominigty jej wniosek,
który byl przeglosowany. Treíó wniosku zostala dopisana do protokolu i nastgpnie zostal on
przyjgty. Przyjgto jednogloSnie ,,Plan pracy Komisji OSwiaty, Kultury, Kultury Fizycznej.
Zdrowia i Opieki Spolecznej Rady Miejskiej w Jgdrzejowie," omawiany na poprzednim
posiedzeniu. Plan pracy w zal4czeniu.

Radna Ea Ptasznik zglosila wniosek aby nasza Komisja wyst4pila na Sesjg o
dokonanie zmiany w statucie w kierunku rozdzielenia naszej Kornisji na dwie, a to: Komisjp
OSwiaty, Kultury i Kultury Fizycznej oraz Komisjp Zdrowia i Opieki Spolecznej z
jednoczesnym odpowiednim podzialem zadah. Uzasadnila to niemo2liwoÉci4 spokojnej i
rozwa2nej pracy nad tak szerokim zakresem zadah wzajemnie niespójnych. Zamierzane
oszczgdnoéci na dietach te2 nie przynios4 efektu gdyz jak juz widaó nasza komisja musi
znacznie zwipkszyó iloéó posiedzeri i na jedno wyjdzie. Wniosek ten przegiosowano: przy rzy
1 glosie przeciwnym i 1 wstrzymuj4cym sig.

Naczelnik Wydzialu OSwiaty Maciej Koémider przedstawil program obchodów
Swigta Jgdrzejowa. Program przyjpto do wiadomoéci - w zalqczeniu. Nastgpnie Naczelnik
Maciej KoSmider na proébg radnych przedstawii sprawg utworzenia zespolu szkól na bazie SP
4 i Gimnazjum nr 2, wyniklq na poprzednim posiedzeniu Komisji. Naczelnik podkreélil, ze
zamiar utworzenia zespofu ma swe historig od 1999 r. tj od momentu tworzenia gimnazjów.
Wówczas nie bylo prawnych mozliwoSci aby to zrobió. Takie mo2liwosci zaistnialy w
polowie 2002 roku. Burmistrz wydal zarz1dzenie w tej sprawie i na podstawie tego
zarzqdzenia zgodnie z obowi4zujqcymi w tym zakresie wymogami prawa zwolane zostaly
rady pedagogiczne i rady rodziców tych szkól w celu poinformowania ich o celu i warunkach
przeksztalcenia tych jednostek w ZespóI. Nastgpnie Burmistrz w1vstqpil o opinip w tej sprawie
do Kuratora i takowq opinie ju. otrzymal. Teraz dokonujemy niezbgdnych analiz
ekonomicznych i prawno organizacyjnych a nastgpnie zostan4 przygotowane odpowiednie
projekty statutu i uchwal pÍzy zachowaniu wymaganych procedur konsultacyjno
opiniodawczych. W ostatecznoSci sprawa i tak trafi do radnych. którzy w tej sprawie maja
ostateczna decyzjg. W dyskusji nad tym wyjaSnieniem radna Ewa Ptasznik stwierdzila. ze jest
przeciwko takiej reorganizacji, tworzenia molocha edukacyjnego nad którym trudno bpdzie
panowaó organizacyjnie i wychowawczo. W duzych kombinatach szkolnych zazwyczal sq
du2e problemy wychowawcze, palenie papierosów i innych uzywek czemu sprzyja
anonimowoSó ucznia. Tu dodatkowo stykaó sig bgdq uczniow-ie grup mlodzie2owych z
maluchami klas najmlodszych, co te2 nie jest w'skazane. Najlepszym wyjSciem
praktykowanym do niedawna w Liceum Ogólnoksztalc4cym byloby powierzenie caloksztahu
administrowania obiektami jednej istniej4cej jednostce (SP 4 lub Gimnazjum) Nie byloby
takiego zamieszania a zarzqdzanie byloby jednolite. Stanowisko to poparl radny Alfred Bialy
dodaj4c, 2e jeíeli Dyrektor Jan Robak tu obecny udowodni, 2e utworzenie zespotu przyniesie
korzyÉci dla uczniów i znaczne oszczgdnoéci w budzecie to sip zastanowi. Na szkolg nie
mozna patrzeó jak na sklep. Szkola nigdy dochodu nie przyniesie, ale tam se dzieci i trzeba je
widzieó ci4gle.



W dyskusji nad budzetem Dyrektor Jan Robak przedstawil wykonanie budZetu z

zakresu oSwiaty i wychowania za 2002 r. Po krótkiej dyskusji i wyjaSnieniach informacie
przyjqto.

Na zakonczenie Przewodniczqca Komisji poprosila Dyrektora Robaka o
przygotowanie:

- procedura i kontrola nad wynajmem pomieszczeh szkolnych
- wielkoSó i struktura zatrudnienia pracowników pomocniczo uslugowych w

szkotach,
- iloóó pracowników w oSwiacie spelniajqcych warunki do emerytury,
- iloSó zatrudnianych emerytów i w jakim wymiarze.
- jakie prowadzimy remonty obiektów szkolnych, gdzie i ile to kosztuje

W sprawach róZnych przyjpto wniosek Ewy Ptasznik o wystqpienie w imieniu naszej komisji
o nadanie medalu zaslu2ony dla Jgdrzejowa dla Gazety Jqdrzejowskiej za caloksztalt
dzialalnoSci informac.vjnej. publicystycznej dla Miasta Jqdrzejowa i powiatu jqdrzejowskiego.

Ustalono nastEpne posiedzenie na 31.01.2003 r.
Na tym protokól zakoiczono i podpisano.

Uwagi do tresci protokólu. /Brak / Wniesiono nastqpuj4ce uzupelnienia i uwagi do treSci
protokólu akceptou,ane na posiedzeniu Komisji w dniu.3..C..'.C1.9). I tat:
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